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In het Bulletin van Vragen en Antwoorden worden vragen van Raadsleden 
en de antwoorden daarop letterlijk en volledig opgenomen. Elke 

briefschrijver is verantwoordelijk voor zijn/haar tekst waarvan de inhoud 
niet bindend is voor het stadsbestuur. 

 

Vraag 1390: Raadslid Sandra De Schuyter (21 november 2020) 

 
Zwerfkatten 

 
De Vlaamse regering heeft in haar besluit van 23 februari 2018 de gemeenten en steden een aantal 
taken opgelegd in het kader van het zwerfkattenbeleid. Om de concrete lokale uitvoering van dit 
besluit op te volgen bevraagt de dienst Dierenwelzijn jaarlijks de steden en gemeenten in verband 
met de aanpak van de zwerfkattenproblematiek. Bij die gelegenheid worden ook cijfers opgevraagd 
van de katten die in het actieplan van de steden en gemeenten jaarlijks gevangen, gesteriliseerd en 
gedood worden. 
Ik had graag een antwoord op de volgende vragen: 

1. Heeft onze gemeente een actieplan inzake de zwerfkattenproblematiek? Zo ja, kan u mij 
dit plan bezorgen? Zo niet, wanneer gaat u dit actieplan opstellen en uitvoeren? 
2. Kan u mij de cijfers van 2019 bezorgen van de zwerfkatten die gevangen, gesteriliseerd en 
gedood zijn? 
3. Bij het vangen van zwerfkatten kunnen er ook wel eens katten bij zijn die geen zwerfkat 
zijn. 

a. Hoeveel katten (geen zwerfkatten) worden er zo in onze gemeente gevangen? 
b. Worden deze katten terug uitgezet of wordt de eigenaar gecontacteerd om zijn kat 
te komen ophalen? 

 
Antwoord 1390:  
 
Zwerfkatten 

 

1.  Heeft onze gemeente een actieplan inzake de zwerfkattenproblematiek? Zo ja, 
     kan u mij dit plan bezorgen? Zo niet, wanneer gaat u dit actieplan opstellen en 
     uitvoeren?  
 
Stad Brugge voert sinds 2002 een sterilisatiebeleid voor zwerfkatten. De praktische uitvoering werd 
sindsdien regelmatig aangepast  en verbeterd.  
Het Brugse zwerfkattenbeleid werd aan het college van burgemeester en schepenen voorgelegd en 
in zitting van 30/11/2020 goedgekeurd. U vindt de nota in bijlage.  
 
Het zwerfkattenbeleid heeft als doel: 
- Het voorkomen dat huiskatten, zwerfkatten worden en dat ze zwerfkatten voortbrengen. Het 

onder controle houden van de zwerfkattenpopulatie. 

- Het tegengaan van verspreiding van kattenaids en kattenleucose en het vermijdbaar 

dierenleed binnen de zwerfkattenpopulatie zo laag mogelijk te houden. 

- De zwerfkatten te voorzien van net voldoende voedsel en een overaanbod van het  aanbieden 

van voeding voor zwerfkatten te vermijden in het kader van de openbare   hygiëne en openbare 

netheid.  
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Het onder controle houden van de zwerfkattenpopulatie wordt gerealiseerd op volgende manier: er 
wordt een meldpunt voor het melden van zwerfkatten voorzien, een methodiek werd vastgelegd 
voor vang- en terugplaatsacties van zwerfkatten en een methodiek werd vastgelegd voor het 
voorzien van voeding en beschutting voor zwerfkatten, conform de wettelijke bepalingen van de 
Vlaamse overheid.  
 
2. Kan u mij de cijfers van 2019 bezorgen van de zwerfkatten die gevangen, 
    gesteriliseerd en gedood zijn?   
 
Het dierenopvangcentrum rapporteert aan het stadsbestuur over de vangactie. Gegevens van het 
aantal gevangen, gesteriliseerde teruggeplaatste en niet teruggeplaatste katten met de reden 
hiervoor worden bijgehouden.  
In 2019 werden 104 katten gevangen. Hiervan werden 92 katten na sterilisatie teruggeplaatst. 12 
katten werden niet teruggeplaatst: 2 overleden  / 8 kitten werden naar een opvanggezin 
overgebracht / 2 katten konden ter adoptie gesteld worden.  
 
3.  Bij het vangen van zwerfkatten kunnen er ook wel eens katten bij zijn die geen 
     zwerfkat zijn.  

a. Hoeveel katten (geen zwerfkatten) worden er zo in onze gemeente gevangen?  
b. Worden deze katten terug uitgezet of wordt de eigenaar gecontacteerd om zijn kat te 
komen ophalen? 

 
Aan elke vraag van een burger om één of meerdere katten op te halen of te steriliseren, gaat een 
intake vooraf.  
Als uit het intakegesprek blijkt dat de kat vlot benaderd of opgenomen kan worden, dan wordt deze 
kat als een achtergelaten, verloren gelopen dier beschouwd en wordt de wettelijk voorziene 
procedure gevolgd (art. 9 van de dierenwelzijnswet van 14/08/1986). Deze meldingen worden 
behandeld door het dierenopvangcentrum Blauwe Kruis. De katten blijven 15 dagen in het 
dierenopvangcentrum en worden, als er zich geen eigenaar meldt, nadien ter adoptie gesteld.  De 
eigenaars van gechipte katten worden gecontacteerd.  
Het dierenopvangcentrum bezorgt ons dagelijks een overzicht van alle opgenomen dieren (wettelijke 
verplichting). In deze dagelijkse melding worden ook de dieren van andere gemeenten opgenomen.  
Een detail van de dieren op Brugs grondgebied kan momenteel nog niet voorgelegd worden. We 
gaan na of het dierenopvangcentrum ons hiervan de cijfers kan bezorgen.  
 
Indien de kat niet benaderbaar is, wordt een vangactie georganiseerd. Hierbij wordt in elke fase - 
voor, tijdens of na het uitvoeren van de actie - zoveel mogelijk voorkomen dat eigenaarskatten 
onbedoeld in de vangactie betrokken raken.  
Cijfers 2019: Uiteindelijk bleken van de 104 gevangen katten maar 2 katten tam te zijn. Deze 
katten werden ter adoptie gesteld.  8 kitten hadden geen (gekende) eigenaar en waren nog jong 
genoeg om te socialiseren. Kitten worden zoveel mogelijk naar een opvanggezin (van het 
dierenopvangcentrum) gebracht. We kregen geen meldingen van eigenaars waarvan de kat 
onbedoeld gevangen werd.  

2436 bijlage.pdf

 

Vraag 1391: Raadslid Geert Van Tieghem (11 december 2020) 
 

Zone survivalrun Veltembos 

 
Sedert 1999 beschikt de Survivalrun Club West-Vlaanderen over een trainingspiste in het 
Veltembos te Sint-Kruis. Het bestuur van deze vereniging vangt diverse signalen op vanuit de stad 
dat er een omheining omheen de trainingspiste zou geplaatst worden, in afwachting van zelfs een 
mogelijke ‘herlokalisatie’ ... Uiteraard creëert dit ganse verhaal bij deze vereniging heel wat onrust.  
Onze vragen :  

 Is het de bedoeling om de trainingspiste van Survivalclub West-Vlaanderen effectief uit de in 
1999 omschreven ‘zone Survivalrun’ in Veltembos te verwijderen ?  
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 Kan dit opgelost worden door een tijdelijke omheining, die nu gebudgetteerd wordt, een 
meer permanent karakter te geven? (mits enkele kleinere aanpassingen aan de huidige 
hindernissenpiste)  
 

Survivalrun Club West-Vlaanderen is bereid om voor een nieuwe samenwerkingsovereenkomst rond 
tafel te zitten met betrokken diensten, maar dan moet er wel een zekerheid/ continuïteit 
gegarandeerd worden. We wensen op te merken dat dit in casu gaat om een sportclub die volledig 
op vrijwilligers draait, een unieke en materiaalintensieve sport aanbiedt (slechts 3 clubs actief in ons 
land), tegen een absoluut bodemtarief.  
Herlokalisatie betekent sowieso dat een nieuwe trainingspiste vanaf de grond moet opgebouwd 
worden (100% constructiehindernissen, op te bouwen door de clubleden/ vrijwilligers).  
Welke budgetten voorziet Stad Brugge in geval van een eventuele herlokalisatie en materiaal voor 
de nieuwe hindernissenpiste?  
 
Welke terrein (in de buurt van huidige locatie Veltembos) stelt Stad Brugge ter beschikking? En op 
welke termijn zou een eventuele herlokalisatie gebeuren, wat uiteraard niet de wens is van deze 
sportvereniging? We roepen alvast het bestuur op om in een constructieve dialoog te treden met de 
mensen van het bestuur van de Survivalclub. 
 

Antwoord 1391:  
 
Zone survivalrun Veltembos 

 
De Survivalrunclub traint inderdaad al enige tijd in het Veltembos en is zoals vermeld één van de 
weinige clubs die een dergelijke werking aanbiedt. Ze beschikt trouwens ook over een zeer 
gesmaakte jaarlijkse wedstrijd met start en aankomst in sportpark de Gulden Kamer in Sint-Kruis. 
Sinds de opstart van de clubwerking, inmiddels twee decennia geleden, en mede door de groei van 
de sport zijn er in Veltembos stelselmatig trainingshindernissen bij gekomen. Die bevinden zich in de 
publieke ruimte zonder dat dit ooit echt geofficialiseerd werd. Vanuit de Stad werd stilgestaan bij de 
aansprakelijkheid bij ongevallen op dergelijke vrij toegankelijke hindernissen in de publieke ruimte. 
Een sportclub beschikt over een verzekering voor lichamelijke letsels voor haar leden, maar dat dekt 
geen ongevallen wanneer er derden op de hindernissen klimmen.  
  
Dat was de aanleiding om vanuit de diensten, samen met de club na te denken over haar 
trainingsfaciliteiten. Er werd onder meer een externe expert ingeschakeld om de hindernissen in 
Veltembos te inspecteren op veiligheid. In die gesprekken werd ook nagedacht over stadsbrede 
toekomstige ontwikkelingen en of de club geen beter onderkomen kon krijgen binnen Brugge in een 
meer afgebakend gebied. Vermits daar niet meteen een goed alternatief uit voortvloeide, werd een 
verhuizing op korte termijn niet langer besproken. Er werd wel besproken om de hindernissen af te 
bakenen door middel van een omheining zodat duidelijk is voor derden dat de hindernissen in het 
Veltembos niet vrij te gebruiken zijn. De Stad wenst verder met de club een overeenkomst af te 
sluiten om haar trainingsfaciliteiten in Veltembos te officialiseren. Indien er geen beter alternatief 
kan worden aangeboden, is het niet de bedoeling om de club te verhuizen. Als er toch alternatieve 
pistes zijn, zullen die tussen de club en de Stad worden besproken.  


